
Konnerud Tempo sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 25.09.23  
Til stede: Anders, Roger , Thorgrim, Per Arne, Andre, Håvard og Jon 

 
Ikke tilstede:  

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:   

Godkjent 

    
 

2 Håvard og Roger skal ha reviderte vedtekter klare til 

01.11.23, med høringsfrist innen styremøte 13.11. 

RL 

HA  

  

   

 13.11   

3 Treningsaktiviteter i høst: Anders setter i gang et tilbud 

for barn etter høstferien. Enten onsdager eller torsdager. 

 

AA  01.10 
 

4  Oppfølging utvalg. Roger kommer tilbake med noe på neste 

styremøte 

  RL 

 

 13.11 

 

5 Nettsider og Facebook. Thorgrim legger til Håvard og Anders 

som administratorer på facebooksiden. 

Anders lager en midtveisrapport fra turneringen. 

Prøve å få til et månedens portrett på nettsiden 

Anders lager en tidsplan for sosiale medier innen 04.10 

TJS 

AA 

HA   

 

 

 

04.10 

 

6 Tilgang til Hypersys for Håvard og Anders. Roger ordner med 

Liv Mette 

RL 04.10  

7 Økonomi: Ligger i minus på året, men sees opp mot 

overskuddet i 2022, siden kontingenten for åpent NM kom 

inn i 2022 mens utgiftene kom i 2023. 

Øivind og Per-Arne lager en plan for overføring av 

økonomiansvaret. 

   

     

     

8 Eventuelt:  
Det er påmeldt 4 lag til seriesjakken 

   

7 Neste styremøte: 13.11 kl 18.30       

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


